
 

 

 

 

Årsberetning fra friluftsrådsmedlem Bo Kølle 

 

 

 

Her er lidt om, hvad der er sket i friluftsrådet det seneste år. 

Jeg er jo stadig ny i rådet og lærer stadig, og jeg blev ved årsmødet sidste år valgt som 
suppleant til bestyrelsen.  
Jeg var med ved flere møder, og lærte hvordan friluftsrådet fungerer.  
 
Vi er med i grønne råd, brugergrupper for reservater og holder øje med naturprojekter. 

Vi holder øje med sager om overtrædelser af fredninger og andet inden for friluftsliv og 
natur.  
Jeg blev i sensommeren medlem af bestyrelsen og vi har arbejdet frem mod den nye 
struktur siden.  

Der er valg til bestyrelse i den nye ordning den 2. marts 2020.  
Jeg deltager og stiller op som kommunekoordinator for Læsø .  
Vi må se hvad der sker derefter.  
Den nye politik for friluftsrådet tror jeg kommer på plads snart, og så skal jeg nok orientere 
om det.  

 

Med venlig hilsen 

 

Bo Kølle 
Bestyrelsesmedlem 
Friluftsrådet 


